

# KENYATAAN TAWARAN TENDER



Bil	BUTIR-BUTIR PELAWAAN	NO RUJUKAN TENDER	KOD BIDANG	SYARAT UTAMA KELAYAKAN	TARIKH/ TEMPAT TAKLIMAT TENDER	TARIKH / TEMPAT JUALAN TENDER	TARIKH/ TEMPAT TUTUP TENDER
1	<b>PERKHIDMATAN PERUNDING BAGI KAJIAN KESEDARAN AWAM MENGENAI SAINS, TEKNOLOGI DAN INOVASI (STI) TAHUN 2022</b>	MOSTI.400-5/13/7 (S)	340103 (Kajian Ekonomi)  <b>atau</b>  340104 (Kajian Kemasyarakatan Sosio-Ekonomi)	<p>a) Berdaftar dengan Kementerian Kewangan di bawah kod bidang 340103 (Kajian Ekonomi) <b>atau</b> 340104 (Kajian Kemasyarakatan Sosio-Ekonomi); dan</p> <p>b) Tempoh pendaftaran dengan Kementerian Kewangan masih sah berkuatkuasa sepanjang tempoh pelaksanaan kajian</p> <p>Nota: Syarat-syarat, arahan dan maklumat lanjut mengenai pelawaan ini adalah dijelaskan di dokumen pelawaan.</p>	<p>Tarikh Taklimat Tender: <b>21 Mac 2022 (Isnin)</b></p> <p>Masa : 9.00 pagi</p> <p>Tempat : Secara Atas Talian melalui Aplikasi Zoom. Link Zoom hanya akan diemel kepada peserta yang telah membuat pendaftaran taklimat</p> <p><u>Pendaftaran peserta taklimat:</u></p> <p>a) Firma <b>digalakkan</b> untuk hadir ke taklimat.</p> <p>b) Hanya penama di dalam Sijil Akaan Pendaftaran Firma Perunding, Kementerian Kewangan dibenarkan untuk mendaftar sebagai peserta dan menghadiri taklimat tender.</p> <p>c) Pendaftaran dibuat dengan mengemukakan dokumen berikut kepada urusetia melalui emel di bawah <b>selewat-lewatnya pada 18 Mac 2022 (Jumaat)</b>.</p> <p>Dokumen;</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>i. Salinan kad pengenalan;</li> <li>ii. Salinan Sijil Akaan Pendaftaran Firma Perunding, Kementerian Kewangan; dan</li> <li>iii. Maklumat pegawai yang akan menghadiri taklimat</li> </ol> <p>Dokumen perlu emel kepada: anuar@mosti.gov.my No. Tel.: 03 88858646</p>	<p><u>Lokasi:</u> Kaunter Tender &amp; Sebut Harga Bahagian Kewangan Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI)) Aras 7, Blok C4, Kompleks C Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62662, WP Putrajaya.</p> <p><u>Harga Dokumen Pelawaan:</u> Dokumen Pelawaan adalah dijual dengan kadar <b>RM50.00</b> bagi setiap satu (1) set dengan menggunakan <b>Wang Pos/ Kiriman Wang/ Bank Draf</b> yang tidak dikembalikan atas nama '<b>Ketua Setiausaha MOSTI</b>'.</p> <p><u>Tarikh Jualan Dokumen Tender:</u> <b>22 Mac 2022 (Selasa) hingga 4 April 2022 (Isnin)</b></p>	<p><u>Lokasi:</u> Kaunter Tender &amp; Sebut Harga Bahagian Kewangan Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI)) Aras 7, Blok C4, Kompleks C Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62662, WP Putrajaya.</p> <p><u>Tarikh Tutup Tender:</u> <b>11 April 2022 (Isnin)</b></p> <p><u>Arahan:</u> Dokumen <b>Cadangan Teknikal dan Kos</b> hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri. Dokumen lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Pelawaan Tender di lokasi yang dinyatakan di atas tidak lewat dari/pada <b>jam 12:00 tengahari pada 11 April 2022</b>. Dokumen yang lewat diterima TIDAK akan dipertimbangkan.</p>

## KENYATAAN TAWARAN TENDER

i) Dokumen Meja Tender boleh disemak di Pejabat seperti dinyatakan di atas selepas tarikh taklimat tender.

ii) Taklimat tender (TIDAK DIWAJIBKAN) :

Hanya penama di dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat tender. Firma tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan untuk menghadiri taklimat tender.

iii) Dokumen Tender tidak akan dijual kepada mereka yang gagal mengemukakan Sijil-sijil tersebut semasa pembelian dokumen tender. Bagi pembelian dokumen tender wakil syarikat adalah dibenarkan dengan syarat hendaklah mengemukakan Surat Wakil yang ditandatangani oleh penama semasa membeli dokumen tender.

iv) Iklan di atas juga boleh diakses dengan melayari laman web rasmi Kementerian [www.mosti.gov.my](http://www.mosti.gov.my) atau MyProcurement.